



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com



HONG KONG & SHEN ZHEN

5DAYS 4NIGHT Hong Kong & Shen Zhen Tour



TOUR CODE : SLUTM

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ Victoria Peak ♥
- ♥ Museum ♥
- ♥ Window of the World ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

5DAYS 4NIGHT HONG KONG & SHENZHEN

DAY 01 SINGAPORE - HONG KONG

Upon arrival, you will meet the local representative and be transferred to your hotel.

DAY 02 HONG KONG-SHEN ZHEN (B/L/D)

This morning proceed for the complimentary half-day city tour, which include Golden Bauhinia Square, Victoria Peak (Mid-Level), Repulse Bay, Aberdeen fish village, Jewel shop and Ginseng shop. Later in the afternoon, be transferred to Shen Zhen by KCR Electrical train.

DAY 03 SHEN ZHEN (B/L/D)

After Buffet breakfast in hotel, proceed to Shen Zhen city tour & Museum, and then transfer to The Window of the World. There are a total of 118 scenic spots which include pyramid and The Amon Temple of Karnak, Grand Canyon, Taj Mahal, Sydney Opera House, Leaning Tower of Pisa, Eiffel Tower and more. The 108-meter-tall Eiffel Tower can be reached by elevator so tourists could have a bird's eye view of Shenzhen and Hong Kong. The famous Shenzhen Roasted Goose Pigeon Dinner will be served.

DAY 04 SHEN ZHEN-HONG KONG (B)

This morning free at own leisure, afternoon return to Hong Kong by train. Upon arrival in Kowloon Train Station, own arrangement to hotel.

DAY 05 HONG KONG-SINGAPORE

Free at leisure until it is time to be transferred to airport for your return flight to Singapore with fond memories of your holiday.





Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

香港

5天4晚 香港 & 深圳

TOUR CODE : SLUTM

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ 太平山 ♥
- ♥ 浅水湾 ♥
- ♥ 博物馆 ♥
- ♥ 世界之窗 ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

5天4晚 香港 & 深圳

第一天：新加坡 - 香港

集合新加坡樟宜机场，飞往有购物天堂美誉的东方之珠-香港。抵达后有公司代表接往酒店休息。

第二天：香港

上午搭乘游览车沿途经过香港高级商业中心，然后登上太平山，还把554公尺的太平山顶，是港岛之巅。亦是俯视香港景色的最佳地点。在此可环望香港大都会之繁华景观，沿途经浅水湾的海边胜地浅水湾乃是香港最著名的海滩，沙细水深以及滩面宽阔，下午乘搭火车前往深圳。

第三天：香港-深圳（早）

早餐后，游览深圳市区面貌及博物馆。然后前往世界之窗。整个景点共建118个景点。包裹金字塔，悉尼歌舞剧院，大峡谷，比斜塔及埃菲尔铁塔。一端耸立了十多米高的天后像及观音像。

第四天：深圳-香港 早

早餐后，乘搭火车回香港。抵达后，自费返回酒店 自由活动。

第五天：香港-新加坡

集合酒店大厅，前往机场搭乘客机返回新加坡，结束愉快旅程。